
Kerteminde Seniorhøjskole 

Generalforsamling tirsdag d. 23.01.24 

Referat udarbejdet af Sekretær Annie Lindekilde 

1. 

Valgt til dirigent Flemming Boisen, der blev valgt enstemmigt. 

Dirigenten  kunne konstatere, at Generalforsamlingen var lovligt indkaldt i.h.t. vedtægterne. 

2. 

Formanden Peer  Schrøder fremlagde bestyrelsens beretning for semestrene 56 og 57. 

Oplyser at tilmeldingen pr. semester 56 og 57 har været maksimum med 80 deltagere.  

Gennemgang af det forgangene års forløb – Fin beretning.  

Beretningen taget til efter efterretning og godkendes af forsamlingen. 

3. 

Kasserer Villy Hansen aflægger regnskab for Semestrene 56 og 57. Der oplyses at man ikke ligger 

med kontantbeholdning i foreningen, samt at mobil pay ikke er aktuel p.g.a. mange besværlige 

procedurer. Regnskab godkendt af revisorer Vagn Thykjær og Ulla Knudsen – efterfølgende taget til 

efterretning, ros – og godkendes enstemmigt af forsamlingen. 

4. 

Indkomne forslag 

 Der var 2 indkomne forslag, som var rettidigt anmeldt ( 06.01.24)  

1. Indkomne forslag: Rettelse i paragraf 5 stk. 3 første afsnit, i vedtægterne for Højskolen: 

Bestyrelsens formand eller kasserer tegner foreningen og kan hver for sig disponere over 

foreningens midler. De er ansvarlige overfor Kommunalbestyrelsen og for anvendelsen af modtagne 

tilskud og anviste lokaler samt for regnskab og dokumentation for virksomheden. 

Forslaget blev vedtaget – 1 stemme imod og 2 blanke stemmer. 

2. Indkomne forslag: Rettelse i paragraf 4 stk. 3. I vedtægterne for Højskolen. 

På generalforsamlingen vælges for 1år l – 2 suppleanter til bestyrelsen, 1 revisor og 1 revisor 

suppleant. Begge vælges for 1 år 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget 

 



5. 

Valgt til bestyrelsen 

a. Villy Hansen (for 2år) 

b. Annie Lindekilde (for 2år) 

 

c. Suppleanter Lene Winther og Vagn Thykjær (1. og 2. suppleanter for 1år) 

6.  

Valg af revisor og revisorsuppleant. 

a. Revisor: Flemming Nielsen (for 1år) 

b. Revisorsuppleant:  Ulla Knudsen (for 1år) 

 

 7.  

Eventuelt:  

Der foreslås, at indkomne forslag bør være på tryk til deltagernes orientering. 

Såfremt der er dødsfald blandt Højskole deltagerne, vil man gerne have orientering og dette. Hvad 

vi  dog allerede gør. 

Stadig tilfredshed om vor planlagte frokost og kaffepauser. 

Der er blandt forsamlingen stor tilfredshed og ros til vor daglige leder og bestyrelse. 

Der var 62 fremmødte deltagere til Seniorhøjskolens Generalforsamling, hvilket er meget 

tilfredsstillende med den store interesse. 

Bestyrelsesformand Peer Schrøder og ordstyrer Flemming Boisen takker af for god ro og orden 

under Generalforsamlingen. 
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